
Norrköping 2024 

Interpellation 

 

Ordnar vi bostäder åt våldsutsatta?  

Under valrörelsen 2022 deltog alla partier i ett panelsamtal gällande mäns våld mot 

kvinnor och vad Norrköpings kommun kan göra åt saken. En av de saker alla politiker 

där och då lovade att arbeta för var att det skulle vara lättare för våldsutsatta, främst 

kvinnor och barn, att få ett nytt boende i kommunen. I praktiken skulle det handla om 

att vårt kommunala bostadsbolag Hyresbostäder AB skulle kunna se till att dessa 

skyddsbehövande medborgare snabbt och smidigt skulle kunna få ett säkert boende, 

tillfälligt eller permanent. Naturligtvis är detta dock inte enbart Hyresbostäders ansvar 

utan det gäller att hela processen från kvinnojourer till socialtjänst och 

bostadssamordning fungerar snabbt och smidigt.  

 

Glädjande nog har dessutom Borgerlig Samverkan en skrivning i den riktningen i sitt 

politiska program: ”Säkerställa att utsatta grupper, främst våldsutsatta kvinnor, har 

tillgång till jourbostäder och mer permanenta lösningar inom det kommunala 

bostadsbeståndet”. Vi är nog alla eniga om behovet, frågan är vad som händer i frågan 

när snart halva mandatperioden har gått. Har skarpa politiska uppdrag givits för att 

säkra att vi gör allt vi kan för att bostäder åt våldsutsatta? 

 

Därför vill vi veta: 
 

- Har politiska uppdrag givits för att säkerställa att Norrköpings kommun tillser 

att våldsutsatta medborgare snabbare och enklare ska få tillgång till en ny 

bostad? 

- Hur går i så fall arbetet med frågan?  
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